
Zápis z výroční členské schůze klubu Mbh králíků konané v Prostějově dne 9.11. 2019.
 ------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Všichni  členové  klubu  byli  obesláni  pozvánkou  v  elektronické  popř.  písemné  formě
jednatelem klubu. Výroční členská schůze klubu Mbh králíků byla zahájena ve 12:55 hod.
Prezenční  listina  je  přílohou  tohoto  zápisu  a  je  uložena  u  jednatele  klubu  –  jednání  je
usnášení schopné. 

Program: 
1/ Zahájení, přivítání přítomných 
2/ Volba zapisovatele a ověřovatele zápisu 
3/ Zpráva jednatele klubu 
4/ Zpráva pokladníka klubu
5/ Zpráva kontrolní komise 
6/ Zpráva registrátora klubu 
7/ Vyhlášení výsledků speciálky a předání pohárů a ČC nejúspěšnějším chovatelům
8/ Zhodnocení speciálky posuzovatelem př. Lakomým 
9/ Diskuze 
10/Usnesení a závěr 

K bodu 1: 
Předseda klubu př. Kaiser zahájil  výroční členskou schůzi klubu na které přivítal všechny
přítomné členy klubu a dále předsedu ÚOK chovatelů králíků př. MVDr. Miloslava Martince,
posuzovatele př. Oldřicha Lakomého a jednatele OO Prostějov př. Josefa Pálku. 
Poděkoval všem členům klubu za propagaci Mbh v letošním roce a př. Brabcovi za přípravu 
areálu.
K bodu 2: 
Jako  zapisovatel  na  výroční  členské  schůzi  byl  zvolen  př.  Jiří  Mejzlík  a  jako  ověřovatel
zápisu př. Michal Kaiser. 
K bodu 3: 
Jednatel klubu rovněž pozdravil přítomné. Oznámil,  že dne 26.5.2019 zemřel př. Miroslav
Novák ve věku 83 let, v krátkosti  připomněl  jeho bohatou chovatelskou činnost a přítomní
uctili jeho památku minutou ticha. Pohovořil o průběhu jednání výborových schůzí s kontrolní
komisí (dále jen KK) v roce  2019, vyjádřil se k členské základně – př. Novák zemřel a dále
ukončili  působení v našem klubu na vlastní žádost př. Čechová, Melcr, Slavík, Švach. Ke
změnám ve složení výboru a KK v průběhu roku nedošlo. Dále zhodnotil  výstavní činnost
v letošním roce-Držovice,  Němčice nad Hanou,  CVMK v Přerově-spokojenost  s počtem a
kvalitou   vystavených  Mbh  králíků  a  také  kvalitní  propagací  našeho  králíka  a  klubu.
Informoval také o výstavě v Bohdalově, připravované CV v Lysé n.L. kde náš klub bude na
aktivu klubů s ÚOK  zatupovat př. Pavel Matúšů. Vyzval také k obeslání prosincové výstavy
Moravia Brno a navrhl, aby za každého vystaveného králíka bylo uhrazeno klecné ve 60 kč
pokud  o  to  vystavovatel  požádá.  Na  závěr  svého  vystoupení  zhodnotil  činnost  klubu
v průběhu letošního roku jako velmi dobrou-připomněl kvalitní a aktuální  webové stránky,
propagace  v časopisu  Chovatel,  kvalitní  práce  registrátora  klubu  př.  Matúšů,  podrobně
informoval  také o věkovém složení  členské základny.  V současné době má klub nejnižší
počet členů za posledních 5 let. a vyslovil určitou obavu pokud by tento trend pokračoval i
dále. Výše členského příspěvku na r. 2020 zůstává ve stejné výši - 200 Kč. 
K bodu 4: 
Pokladní zprávu přednesl př. Hénik. Oznámil, že klub obdržel 3.000 Kč od ÚOK na svoji další
činnost a 1.000 Kč v průběhu výstavy předal také pokladníkovi př. Šujan. Podrobnější zpráva
bude uvedena v klubovém zpravodaji.



K bodu 5: 
Kontrolu pokladny provedla dopoledne před zahájením výroční členské schůze členka KK př.
Mgr. Nečasová. Konstatovala, že je pokladna řádně vedena a je v pořádku. 

K bodu 6: 
S průběhem registrace za období od 1.1.2019 – 9.11.2019 seznámil přítomné náš klubový 
registrátor př. P.Matúšů. 
Registrace přes klub- 17 kusů  Registrace přes CPKK-326 kusů Celkem: 343 kusů
Vyjádřil až na malé výjimky spokojenost s kvalitou vyplňovaných dokladů a jejich oběhem.

 
K bodu 7: 
Vyhlášení výsledků a předání pohárů a ČC provedli předseda klubu př. Kaiser společně s př.
Brabcem. 
Mistr klubu:           č.klece 32-35 -379b. - př.Přikryl
Šampion 1,0:        č.klece 59- 95,5b.- př. Rek (chov. Kaiser)
Šampionka 0,1:    č.klece 12- 94,5b.- př. Matúšů
Nejlepší barva:     č.klece 46 -94,5b.- př. Zbraněk
Nejlepší typizace: č.klece 13- 94,5b.- př. Matúšů
Čestné ceny:        č.klece 42-45- 376b.- př. Zbraněk
                             č.klece   9-12 -377b.- př. Matúšů 

K bodu 8: 
Př.  Lakomý  poděkoval  za  možnost  opět  posuzovat  naši  speciálku  a  zhodnotil  kvalitu
předvedených zvířat podle  jednotlivých pozic.  S hmotností není problém, pouze 4 králíci
měli nižší hmotnost, 2 králíci měli vystouplé kyčelní kosti - jinak v pořádku, v pozici typ se
vyskytli jedinci s měkčím uchem, v porovnání s minulou speciálkou došlo zhoršení v srsti což
lze částečně přičíst dřívějšímu termínu výstavy v porovnání s předchozí speciálkou. V pozici
barva mělo dost jedinců bohužel lemy uší. V pozici podsada žádné problémy nebyly, bohužel
někteří  králíci  měli  neošetřené  drápy  což  by  se  na  speciálce  stávat  nemělo.  Vyjádřil
spokojenost s vytvořenými podmínkami pro posuzování – klid, pohoda.

K bodu 9: 
-př. Vytrhlík-požádal o doporučení  pro regenerační křížení na předepsaném tiskopisu – 
schváleno
-př. Matúšů navrhl nechat vyrobit rolovací banner se stojanem (výška asi 2m, šířka asi 1m), 
který již dříve navrhla př. Kaiserová,  a který bude využíván především na větších výstavách,
náklady asi 2.500 Kč a přednostně k tomu využít finanční prostředky které poskytla klubu 
ÚOK ve výši 3.000 Kč –schváleno
- př. Foltýn vznesl dotaz ohledně poradce chovu-zatím zůstává poradcem chovu nejméně do
června př. Červinka, pokud v příštím roce úspěšně složí zkoušky na posuzovatele př. Kaiser,
tak výbor klubu bude doporučovat na tuto funkci právě jeho
- př. Matúšů vznesl dotaz na př. MVDr. Martince co se bude projednávat na aktivu chovatelů 
králíků 16.11.2019 v Lysé n.L. kde bude zastupovat náš klub-na dotaz tázaný odpověděl,  
délka této pracovní porady ÚOK se zástupci všech klubů chovatelů králíků bude asi 1 hod.
- př. MVDr Martinec – připomněl, že má dlouhodobě na starosti národní plemena, s finanční 
podporou lze počítat i v budoucnu, protože je určena na podporu plemenářské práce a 
udržení chovů národních plemen králíků, je třeba propagovat našeho králíka a klub 
především na velkých výstavách-nejdříve to bude v prosinci v Brně, obesílat evropské 
výstavy alespoň 2-3 kolekcemi
 -př. Pálka-poděkoval za pozvání a oznámil, že s halou a přilehlými prostory které jsou ve 
vlastnictví OO Prostějov,pokud o to požádáme, můžeme počítat i v budoucnu 



K bodu 10: 
VČS bere na vědomí:
 - zprávy předsedy klubu, jednatele, pokladníka, kontrolní komise a registrátora klubu 

VČS schvaluje: 
- volbu zapisovatele a ověřovatele zápisu, žádost př. Vytrhlíka o povolení regeneračního 
křížení, úhradu klecného členům klubu ve výši 60 kč za každého vystaveného králíka  na 
prosincové výstavě Moravia Brno pokud o to chovatel požádá
VČS ukládá:
- všem členům klubu uhradit klubový příspěvek ve výši 200 kč- do 31.3. 2020
- jednateli klubu vypracovat ve spolupráci s posuzovatelem výstavy článek o listopadové 
speciálce a odeslat ho doplněný o fotografie do časopisu Chovatel- do 30.11.2019
- př. P.Matúšů nechat vyrobit baner tak, jak je uvedeno v bodě 9 – do 30.11.2019
- jednateli klubu zaslat zprávu tajemníkovi ÚOK jak bylo naloženo s částkou 3.000 Kč, kterou
obdržel klub od ÚOK – do 31.1.2020 
- jednateli klubu vypracovat klubový zpravodaj a rozeslat jej všem členům klubu- do 
31.1.2020

Př. Kaiser poděkoval všem za účast na speciálce a výroční čl. schůzi. Popřál všem šťastnou 
cestu domů a radost z chovu Mbh. Schůze byla ukončena v 14:35 hod. 

Zapsal: Mejzlík Jiří 
Ověřil: Kaiser Michal
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